
Motion nr 1.  (från styrelsen) Till Papegojans årsmöte 2023. 

Styrelsen önskar under 2023 byta resterande gatu- och gångvägsarmaturer 
till LED. 

Om byte av gatubelysning och  ombyggnad av elcentral sker under året, vill 
styrelsen ha möjlighet att finansiera asfaltering av nedre infart samt ytor vid 
el centralen. 

Styrelsen vill därför ha möjlighet att: 

A: Nyttja överskott till belysning (99 tkr). 

B: Använda 75 tkr ur fond. 

C:  Möjlighet att under året göra en extra debitering om 500 kr. 

 

Se bilaga 1 och 2. 

 

 

 

 


